
Bestyrelsesmøde d. 17/4 Hos Jette.

Til stede: Gurli, Jette, Sanne, Jens og Nynne.

Referant: Nynne

1) Siden sidst
a) Vasketider: 7-22, skal ændres til 7-20.
b) PPW - Nynne har endnu ikke fået svar på klage efter flere måneder, men det

har anden beboer. Der skulle have været en tekniker, men det synes ikke
nødvendigvis at have hjulpet. Dette i opgang 25 & 27.

c) Forsyningen: De skulle have været forbi for at udbedre fejlen ved miljøskabet.
Denne er der dog fortsat problemer med.

d) Der har ikke været henvendelser mht. mangel på miljøkasser.
Der skal stå en miljøkasse klar i lejligheden, når denne klargøres til ny lejer.

2) Status for øvrige tiltag. (Miljøhuse og stikkontakt i kælderrum, ++)
a) Miljøhuse og stikkontakt stadig i venteposition hos elektrikeren. Forventes at

det snart påbegyndes, evt. må det tages op igen til beboermøde.

3) Forslag til vaskebænk/bord, evt stol i vaskerum & indkøb af det.
a) Der ses efter hvilke bænke vi har stående i div. kældre, derefter bestilles der

nye bænke til de vaskerum hvor der mangler.

4) Om gæsteværelse. Jette orienterer.
a) Har været udlejet stort set hele marts måned. Positive tilbagemeldinger på

den fornyelse der har været. Jette er fortsat glad ved at stå for det. Der er
mulighed for kompensation til den, der er ansvarlig for gæsteværelset. Dette
tages op til beboermødet i september.

5) Info om facebook-gruppen.
a) Et par medlemmer slettet. Nynne hopper på som administrator. Der skal mere

gang i facebookgruppen, bl.a. kan opslag der kommer på opslagstavlerne
også komme på facebookgruppen.

6) Gennemgang af afd. 3’s årsregnskab for 2023. Skal godkendes og underskrives af
bestyrelsen.

a) Denne er gennemgået, godkendt og underskrevet af bestyrelsen.

7) Evt.
a) Hjertestartere på Grundtvigs Allé, 5 min. gang væk. Det ses ikke nødvendigt

at have en i afdelingen.
b) Trappevask, nyt firma fra 1. maj. Kunne man evt. mod et højere månedsbeløb

få en årlig hovedrengøring?
c) Diskussion om skimmelsvamp. Der er ingen tilbagemeldinger. Der er lavet et

skriv angående indeklima og hængt op i opgangene.
d) Snak om temperaturændringen på vandet, brandvarmt de sidste par

måneder. Ikke muligt at skrue ned, varmen kommer tilbage.



e) Det diskuteres, hvordan man i bestyrelsen kan deles om ansvaret, og dermed
gøre bestyrelsesarbejdet mere overskueligt.

f) Der findes en arbejdsweekend, til at få styr på udearealerne. Jette står for at
skaffe diverse materialer. Denne forestår 25. og 26. Maj

g) Der udkommer snart invitation for sommerfest, med øvrige informationer.
h) Der har været klage over græsslåning. Det er ujævnt. Dette holdes der

løbende øje med.
i) Det foreslås at en fra bestyrelsen introducerer sig for nye beboere. Dette for

at gøre bestyrelsen mere synlig og mere tilgængelig. Dette vedtages.
j) Til næste møde kan der diskuteres forslag til aktiviteter der kan holdes i

beboerhuset.


